



World Dance Council

Head Office:
Guldenstrasse 9
4614 Marchtrenk
Austria

Tel: +43 664 8720145
Email: gensec@wdcdance.com
www.wdcdance.com

Registered Address: Suite 405, Highlands House, 165 The Broadway, London SW19 1NE

Donnie Burns MBE – President
Vice Presidents: Fred Bijster – Ferenc Polai - Dr. Henry Ooi - Gary McDonald
Svein Røtvold – Sergey Ryupin – Yoko Torii – Mark Lunn

Marchtrenk, 11th May 2023

WDC PRESS RELEASE – P.R. China

The WDC President and Board of Directors would like to issue the following Press Release regarding the WDC member and Dance Community of the P.R. China.

After the conclusion of a lengthy WDC investigation into the activities of CDC China (China Cultural Media Jinxiu Education Technology Co. Ltd.), the WDC Board of Directors rendered the following decisions for the continued benefit of the Chinese Dancing Community, to be effective immediately:

1. TO accept the resignation of Mr. Yuan Bin from the position of Vice-President of the World Dance Council Ltd.
2. TO remove all extra conditions and exclusivity for license issuances from CDC China as per the NDC addendum, which is also revoked with immediate effect.
3. TO revoke all Examiners' positions and WDC China Committee positions awarded by Yuan Bin and CDC China.
4. TO suspend the membership of CDC China with immediate effect

Except for the registered name "World Dance Council Ltd.", none of the trademarks or company names are valid or authorized to be used on behalf of the WDC.

The WDC has already received numerous applications for membership to the WDC NDC for the P.R. China and will evaluate all in considered fashion, based on their merits.

Yours sincerely,

Hannes Emrich
General Secretary & Company Secretary, WDC Ltd.
On behalf of the WDC President and Board of Directors.



World Dance Council

Head Office:
Guldenstrasse 9
4614 Marchtrenk
Austria

Tel: +43 664 8720145
Email: gensec@wdcdance.com
www.wdcdance.com

Registered Address: Suite 405, Highlands House, 165 The Broadway, London SW19 1NE

Donnie Burns MBE – President
Vice Presidents: Fred Bijster – Ferenc Polai - Dr. Henry Ooi - Gary McDonald
Svein Røtvold – Sergey Ryupin – Yoko Torii – Mark Lunn

Marchtrenk, 11th May 2023

世界舞蹈协会新闻稿——中华人民共和国

WDC 主席和董事会谨就 WDC 成员和中国舞蹈社团发布以下新闻稿。

WDC 对 CDC 中国（中国文化传媒锦绣教育科技有限公司）的活动进行了长时间的调查后，WDC 董事会为了中国舞蹈界的长远利益，做出了以下决定，立即生效：

1. 接受袁斌先生辞去世界舞蹈协会有限公司副主席职务。
2. 根据 NDC 附录，取消 CDC 中国许可证发放的所有额外条件和排他性，该附录也将立即撤销。
3. 撤销袁斌和 CDC 中国授予的所有考官职位和 WDC 中国委员会职位。
4. 立即中止 CDC 中国会员资格。

除注册名称“世界舞蹈协会有限公司”外，WDC 未授权或给予任何商标或公司名称以代表 WDC。

WDC 已经收到了许多申请，要求加入 WDC NDC 中国，我们将根据其优点对所有申请进行审慎评估。

最诚挚的祝愿，
世界舞蹈委员会
2023 年 5 月 11 日